
 
Zápis č. 2/2007 (14) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 19.2. 2007 

 
Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. RNDr. L. Novák, CSc., RNDr. M. Fialka, 

CSc., , Ing. Milan Navrátil, T. Javořík, M. Borovian, Ing. M. Sysel Ph.D., Bc. 
Vladimír Gerlich, Bc. E. Kvasnicová, Ing. P. Navrátil, Ph.D.  

 (celkem 10 členů AS ) 
Omluveni:  M. Krištofová  
Hosté: prof. Ing. V. Vašek, CSc., RNDr. J. Ostravský, CSc., Mgr. R. Večeřová 

Program: 

1. Slib nového člena  

2. Kontrola zápisu a úkolů.  

3. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

4. Projednání návrhu změny složení Disciplinární komise FAI.  

5. Zpráva o výsledcích voleb do Akademického senátu UTB pro další funkční období. 

6. Různé.  

Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov, který požádal o změnu pořadí 
projednávaných bodů. 
 
ad 1) Slib nového člena 

Vzhledem ke skutečnosti, že Ing. Roman Šenkeřík se stal od 1.2.2007 zaměstnancem UTB, nemůže 
nadále vykonávat funkci senátora za studenty. Na jeho místo nastupuje náhradník, student 3. 
ročníku bakalářského studijního oboru IT, Tomáš Javořík. Tomáš Javořík  se krátce představil, složil 
slib člena AS FAI a podepsal jej. 

ad 5)   Zpráva o výsledcích voleb do Akademického senátu UTB pro další funkční období.   

O výsledcích informoval předseda volební komise Ing. Jiří Vojtěšek. FAI budou v AS UTB 
zastupovat: 

Volební obvod akademických pracovníků:  Chramcov Bronislav, Ing., Bc., Ph.D.,  
       Prokopová Zdenka, Ing., CSc,  
       Matýsek Miroslav, Ing., Ph.D.,  
       Gazdoš František, Ing., Ph.D. 

Volební obvod studentů:  Sulovská Kateřina, 3 ročník,  
    Sousedík Pavel, 2 ročník 

Upozornil také na nízkou účast studentů při volbách. Podrobné výsledky jsou uvedeny v Příloze 
č. 1: Protokol o volbách zástupců Fakulty aplikované informatiky do Akademického senátu 
UTB. 
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ad 2)   Kontrola zápisu a úkolů.   

Kontrola úkolů ze zápisu č. 12: Zápis bez připomínek.  

• Nedostatek místa k sezení na chodbách – byly rozmístěny nové židle a stoly. Pan Borovian 
upozornil na skutečnost, že židle krátce po rozmístění mizí v učebnách. Je třeba doplnit 
učebny (zejména počítačové) o dřevěné židle, aby k tomuto jevu nedocházelo.  

 zodpovídá:  tajemnice FAI 

• Kouření před vchodem – před hl. vchod se vyvěsí tabule „Zákaz kouření“. Nadále bude 
povoleno kouřit pouze u zadního vchodu od parkoviště. Tento vchod je hlídán kamerami 
zevnitř i zvenčí. Vchod je pro zaměstnance průchozí na kartu, studenti budou chodit 
kolem budovy. Bude spuštěno od 1.3.2007. Vchod bude dále opatřen přístřeškem a čistící 
zónou.  zodpovídá: tajemnice FAI 

• Tabule do učeben – byly nakoupeny, zbývá rozmístit na učebny. 

• Zabezpečení kuchyněk – realizace instalace čteček na kuchyňky proběhne v rámci 
instalace čteček i na jiné místnosti v březnu 2007.   zodpovídá: tajemnice FAI   

• Montáž klik zevnitř učeben – úkol trvá.  zodpovídá: tajemnice FAI 

• Odvezený automat na bagety -  na místo byl dodán nový 

• Vstup doktorandů zadním vchodem  - děkan FAI rozhodl, že vstup bude povolen jen 
zaměstnancům, (doktorandi nemají hmotnou odpovědnost za žádný majetek) 

Kontrola úkolů ze zápisu č. 13: Zápis bez připomínek.  

• Volby zástupců FAI do AS UTB proběhly podle schválených Organizačních pokynů a 
bez závad. O výsledcích informoval předseda volební komise Ing. Jiří Vojtěšek (viz 
předchozí bod jednání).  

ad 3)   Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Pan děkan informoval o některých záležitostech, které probíhají nebo se řeší na FAI: 
• Připravuje se dlouhodobý záměr FAI 
• Bylo zakoupeno nové referentské vozidlo, které mohou využívat všichni zaměstnanci FAI 
• Zasedala dislokační komise – zatím existuje dostatečný počet kancelářských míst pro 

pracovníky a doktorandy FAI 
• Pan Děkan upozornil na studentskou soutěž STOČ 
• Byly navrženy termíny SZZ (6.6. – 27.6) 
• V pondělí 19.2.07 ve 14 hod. proběhne schůze Rady studijních programů 
• Připravuje se časový harmonogram akademického roku 2007/2008 
• Rozběhl se program CISCO (garantem je Dr. Matýsek) 

• Pan děkan upozornil na možnost získání Ceny Nadace Tomáše Bati za diplomovou práci. 

Dr. Fialka se informoval na osobu, která je odpovědná za výpočetní techniku na posluchárnách. 
Zjistí Dr. Ostravský. 

Bc. Kvasnicová se dotazovala v jakém časovém horizontu je možné na FAI realizovat výuku 
v oboru Mechatronika. Pan děkan uvedl, že je to dlouhodobější cíl a první návrh se bude 
zpracovávat na podzim tohoto roku. 

Dr. Ostravský informoval o stavu přihlášek na FAI ke dni 19.2.2007 a dále o stavu studentů 1. 
ročníku, kteří nesplnili povinnost získání 15 kreditů (jedná se asi o 100 studentů). 
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 ad 4) Projednání návrhu změny složení Disciplinární komise FAI..  

Dr. Chramcov upozornil, že podle Statutu FAI čl. 21 je zastoupení v disciplinární komisi 3:3 (tj. 3 
zaměstnanci, 3 studenti). Vzhledem ke skutečnosti, že 2 členové studentské části komise již 
nejsou studenty, je třeba tyto nahradit. Konkrétně se jedná o pana Ing. Eduarda Navrátila, který 
přerušil studium a o pana Ing. Romana Šenkeříka, který byl přijat do zaměstnaneckého poměru na 
UTB.  
Dr. Chramcov navrhl dva nové členy, se kterými předběžně jednal. Jde o pana Bc. Michala Procházku, 
studenta 1. ročníku navazujícího magisterského studia oboru Informační technologie a pana Ing. 
Radka Dokoupila, studenta 1. ročníku doktorského studijního programu. Připomínky ze strany 
členů AS FAI nezazněly. O návrhu se bude hlasovat na příštím zasedání AS FAI. 
 

ad 6) Různé 

• Bc. Kvasnicová doporučuje, aby učitelé více využívali informační systém MOODLE, 
zejména se jedná o zpřístupnění přednášek v elektronické formě.  Proběhla diskuse. 
Závěr byl takový, že využívání systému MOODLE není povinné a je to věc pouze 
vyučujícího, nicméně bude doporučeno využívání tohoto systému ve větší míře. 

• Dr. Sysel otevřel problém „lavinového efektu“ při zápisu studentů na termíny zkoušek. 
Proběhla rozsáhlá diskuse. Hledalo se řešení. Bylo navrženo aby poslední termín 
odhlášení ze zkoušky mohl být zadán i více dnů před konáním. Dále bylo upozorněno na 
nutnost vypsání řádných termínů zkoušek minimálně 14 dnů před zkouškovým obdobím 
(tak jak uvádí Studijní a zkušební řád). Dr. Chramcov předá požadavky na STAG 
proděkanu Sysalovi. 

• Bc. Gerlich upozornil na situaci, kdy většina zkoušek připadá na jeden den v týdnu. Je 
třeba řešit individuálně se zkoušejícím.  

• M. Borovian upozornil, že v systému STAG si student nemůže zapsat více zkoušek v jeden 
den. Dr. Chramcov bude připomínkovat na vedení a předá požadavky na STAG proděkanu 
Sysalovi. 

• Bc.Gerlich poukázal na potřebu pořízení hodin do tělocvičny. Je třeba řešit s Mgr. 
Melichárkem. Projednají Bc. Gerlich, M. Borovian.  

 
Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí 12.3.2007 ve 13.00 hod. v místnosti 
A203 v budově U5 na Jižních Svazích. 
 

Ve Zlíně dne 23.2.2007 
Zapsal: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 
 
 
 
 
 
 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 
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